
ANNEXE 1 

 

Woord van de Voorzitter      
 

Vooreerst wil ik jullie van harte welkom heten op deze Conferentie van de  

Clubs 2015. 

Wij mogen nog maar eens terugblikken op een prima jaar 2014, met heel wat internationaal sportieve 

successen, met name van Yannick Michiels, waardoor België stilaan zijn plaats krijgt op de wereld-

oriëntatiekaart. Dat verdient een welgemeende proficiat en een hartelijke dank. 

Ook het aantal deelnemers aan onze wedstrijden lijkt te blijven stijgen. Ook dat verdient een bravo en dank, 

vooral aan onze vele vrijwilligers die zich weer belangeloos hebben ingezet. 

Die stijging heeft misschien wel te maken met onze verbeterde communicatie via internet en sociale media. 

Ik geloof dan ook dat we op die domeinen onze inspanningen moeten verderzetten. 

Anderzijds hebben we dit jaar opnieuw een aantal voorstellen en situaties meegemaakt, waarbij heel wat 

oriëntatielopers niet akkoord leken te gaan met de goedbedoelende commissie-en bestuursleden. 

Daarom wil ik het idee van internet-enquêtes nogmaals lanceren. Het lijkt mij immers een goed idee om 

bepaalde onderwerpen eens voor te leggen aan al (of zoveel mogelijk van) onze leden, vooraleer commissie- 

en bestuursleden er hun kostbare vrijwilligerstijd insteken. 

Ik wil ook bedanken voor de constructieve samenwerking tussen liga’s en clubs, zoals onlangs bij het 

opstellen van de nationale kalender 2016. Laat ons op die manier voortwerken, in het belang van onze sport. 

Tenslotte geloof ik dat het geen goed idee is een sportfederatie te laten voorzitten door een H70. Dat word ik 

volgend jaar, en ik zou daarom graag begin 2016 de fakkel doorgeven. Een opvolger zal zeer welkom zijn. 

Ik eindig met een woord van dank aan onze penningmeester en vooral aan onze nieuwe secretaris-generaal, 

die, mede door de efficiënte steun van zijn voorganger, zijn start niet gemist heeft. 

Wij wensen jullie opnieuw een prima oriëntatiejaar. 

Mark Van Bruggen 

Voorzitter ABSO-BVOS 
 

Le mot du président      
 

Tout d’abord, je tiens à vous souhaiter la bienvenue à cette Conférence des Clubs 2015. 

Nous venons encore de vivre une très bonne année 2014, avec toute une série de succès internationaux, 

notamment dans la personne de Yannick Michiels, ce qui met en évidence le renom de la Belgique sur la 

scène mondiale de l’orientation. Tout cela mérite un grand bravo et un merci chaleureux.  

D’autre part, le nombre de participants à nos courses semble continuer sa croissance. Ce qui mérite aussi des 

félicitations et des remerciements, surtout pour l’engagement bénévole de nos nombreux volontaires. 

Cette croissance pourrait être le fruit de notre communication améliorée via l’internet et les médias sociaux. 

Je suis convaincu qu’il faudra continuer nos efforts dans ces domaines. 

D’autre part, cette année encore, nous avons vécu plusieurs propositions et situations dans lesquels pas mal 

d’orienteurs ne semblaient pas être d’accord avec les membres des commissions et conseils concernés. 

C’est pourquoi je veux relancer l’idée des enquêtes via l’internet. Il me semble qu’il serait utile de consulter 

(un maximum de) nos membres, avant que les bénévoles de nos commissions et conseils y consacrent leur 

temps précieux.  

En plus, je veux exprimer ma gratitude pour la collaboration constructive entre nos ligues et clubs, comme 

par exemple lors de la composition récente du calendrier national 2016. Continuons à travailler dans cet 

esprit, dans l’intérêt de notre sport. 

Enfin, je ne crois pas que c’est une bonne idée d’avoir un H70 comme président d’une fédération sportive. 

L’année prochaine, je ferai partie de cette catégorie, si bien que j’aimerais bien passer le flambeau. Mon 

successeur sera plus que bienvenu. 

Finalement, je tiens à remercier notre trésorier et spécialement notre nouveau secrétaire général qui, avec le 

soutien efficace de son prédécesseur, n’a pas raté son départ. 

Nous vous souhaitons une excellente année sportive. 

Mark Van Bruggen 

Président ABSO-BVOS 


